
Skolebestyrelsesmøde Nordenskov-Næsbjerg Skole 
 

Dato Onsdag den 06. november 2024 16:45-18.45.  

Sted Næsbjerg Skole – Personalerummet 

Mødeleder Martin P.  

Referent Christian 

Deltagere Lone, Janni, Heidi, Per, Martin P., Charlotte, Gitte, Claus, Anja, Christian og Árni – derudover 
deltager Elevrødderne den første time af mødet.    

Afbud Lisbeth L, 
Pernille, Lisbeth 

 

Varighed  Indhold Formål Baggrund Bilag 

 
5 min.  

1 Godkendelse dagsorden + 
rammesætning af mødet. 

At få godkendt dagsordenen.   

Godkendt       
 
 

 
25 min.  

2 Elevrådet har ordet       

- Hvad er vi optaget af? 

- I Nordenskov? 

- I Næsbjerg? 

At elevrødderne får mulighed 
for at fremlægge hvad de 
arbejder med for 
skolebestyrelsen.  

Det er vedtaget i 
skolebestyrelsen at 
elevrødderne skal deltage 
på 
skolebestyrelsesmøderne. 
I skoleåret 24/25 deltager 
de 4 gange.  

-  

NOS: 

- Snakket om trivslen i de enkelte klasser – Det går godt       

Dog er der noget med larm i nogle klasser.  

- Nye redskaber kommet op på legepladsen.  

- Der er snakket om ”dimseting” i timen – Må man sidde med noget i hænderne i timen. Der er delte 

meninger. F.eks. at det er ok, bare det ikke larmer. Andre siger at det kun må bruges hvis der er brug for det. 

- Genbrugsbutikken fra NAS er fravalgt på NOS ud fra en frygt for at det ikke ville gå. Dog arbejdes der på 

evt. at bytte tøj mellem matriklerne. Måske kan det skabe ”omsætning”. 

 



NAS: 
- Snakket om ”genbrugsbutikken” der har åbent tirsdag og torsdag i frikvartererne. Man kan tage tøj med som man 

ikke længere selv bruger og bytte det med noget andet. Fungerer godt, men indskolingen glimrer ved deres fravær. 
Det samme gælder udskoling. Generelt ønske om at gøre lærere og pædagoger opmærksomme på muligheden. 
Forslag om at tilsynet kan gå i Midt-I med nogle af de små som ikke vil gå derned alene. 
Forslag om at det tøj der har ligget længe på NAS, flyttes over til NOS. 

- Minigårdvagter – Mellemtrinselever der leger med indskoling. Forslag som vi gerne må tage op. 
- Ønske om at tegne 4-bold baner op. Ønske om 2-bold bane. 
- Indskoling vil gerne have edderkoppegyngen sat længere op. Der kommer en ny… 
- Ønske om ikke at slå græs så meget/ofte rundt om mellemtrinsbygningerne. Det forstyrrer. Det tages op. 
- Klasserne har måttet ønske for 300kr hver af sjippetove, bolde, rundboldsæt etc. Gælder både NAS og NOS. 

 

 
  30 min. 
 

 
 

3 Promovering af Nordenskov-Næsbjerg 
Skole 

At elevrødderne, sammen med 
skolebestyrelsen, kommer med 
input/ideer til arbejdsgruppen 
om hvordan vi bedst muligt 
promoverer vores skole.  
   

Arbejdet er en del af 
bestyrelsens vedvarende 
fokus. Promoveringen 
sigter mod et kendskab til 
Nordenskov-Næsbjerg 
Skole lokalt, kommunalt 
og professionelt 
(tiltrække arbejdskraft 
mv.).  

 

# et trygt sted at være et godt sted at lære 
- Forslag om at det kommer på kuglepenne, blyanter, krus, tee, skjorte. 

Gruppearbejde med forslag til hvordan vi bedst promoverer skolen. 
Resultat: 
- Plancher med brainstorms - herunder bl.a. at bruge kontakter ift. aviser, artikler. 

Ledelsesteamet vender det indkomne og bringer det tilbage til bestyrelsen.  
 
 

15 min  4 Økonomi – fokus på driftsbudgettet  At bestyrelsen får et 
overordnet indblik i 
driftsbudgettet for 2024 og 

Jf. årshjulet.  



ledelsens overvejelser forud for 
2025.  
 

Driftsbudget for Næsbjerg afdeling fremlagt. (Nordenskov kommer næste gang). 
- Ledelsen vil overordnet gennemgå de enkelte poster og forsøge at være mere skarpe på hvad der konteres hvor. 

Dette kan måske udviske nogle ”skæve” tal. 
- Snak om skolehave – pengene skal bruges inden længe… 
- Snak om befordring af elever – Vi skal huske at søge den og sætte det i system. 

 

 
  15 min. 
 

 
 

5 Princip for skolerejser/lejrskoler 
 

At skolebestyrelsen får 
mulighed for at 
opdatere/revidere skolens 
princip for skolerejser/lejrskoler 
på Nordenskov-Næsbjerg 
Skole.  
 

Jf. årshjulet.  

Princippet vendt i bestyrelsen. 
- Der må gerne opkræves forældrebetaling for skolerejser, derfor fjernes denne sætning. (Dog må der ikke være tvang 

- det skal være frivilligt). 
- Gode erfaringer med at lærerne selv arrangerer rejserne og i at der er samlet lidt penge ind fælles i klasserne. 
- Snak om nødvendigheden af indsamling/indtjening i klasserne. Enighed om at bestyrelsen ikke kan lave det som 

princip, men der kan dog gives udtryk for at det er en god ide. Det kan anbefales. 
Evt. indtjente penge vil blive tilbagebetalt til de elever der ikke er på skolen i 9. klasse, men som har været med til at 
tjene dem. Snak om at det er vigtigt vi gøder jorden ift. fremtidig indtjening på klasseniveau. 

- Ønske om at lave en ide-bog til indtjening. Samt at der skal dannes en kultur for at det er sådan vi gør det her på 
skolen.  
Ledelsesteamet indkalder til møde med forældreråd fra og med 4. til og med 8. klasse i år (fremover kun til og med 7. 
årgang). 

 

20 min  6 
 

Nyt fra: 
 
• Ledelsen NO/NÆ 

Fast punkt:  
 
 

At Skolebestyrelsen 
orienteres om 
igangværende og/eller 

 



 
• MED 
 
• Andet/Andre 
 

 
 
 
 

kommende aktiviteter på 
matriklerne, i MED-
udvalget mv.  

• NÆ og NO:  

- Se AWs kontor på vej ud fra dette møde       

- AW har været på kursus (Erasmus) sammen med fire medarbejdere, omhandlende inkludering af alle elever i 

klasserummet. ”Vi er alle specielle”. 
- Der går meget økonomi til løn – kan få konsekvenser for næste skoleår. 
- Resten af ledelsesteamet har været på skoleledernes årsmøde omhandlende AI i folkeskolen. 
- Afskedsreception afholdt for Hanne Ø på NOS. 
- Ny medarbejder ansat på NOS - startet den 1/11-2024. 
- Ny vippe og supernova opsat på NOS. Legeborg renoveres inden længe. 

 

• MED:  
- Driftsøkonomi har været på. 
- Retningslinjer omkring forflyttelser og afsked har været vendt. 

 

• Andre/andet? 
 

10 min  7 Evt.  
 
- Opdatering af 

datoer/arrangementer i 
kommunen der involverer 
bestyrelsen (AW) 
 

Fast punkt 
 

Alle medlemmer af 
bestyrelsen kan indsende 
punkter inden mødet 
og/eller gøre opmærksom 
på, at man har et punkt til 
eventuelt ved mødets 
indledning.  

 

- Forslag om at sætte punkt på dagsordenen omhandlende indkomne forældreforslag. 
- Skolefoto: Kan der ændres på forsendelsen? Penge at spare på forsendelse. Kan det sendes til skolen fælles. 
- Aftalt julefrokost til næste møde. Afholdelse af ordinært møde efterfulgt af mad… 

 



 
 
Punkter til december-mødet d. 04.12.24: 
 
Økonomi – fokus på ressourcetildelingen for det kommende budgetår/formodede tal for skoleåret 2025/2026.  
 
Revidering af princip jf. årshjulet – denne gang er det Ordensreglerne der skal revideres.  
 
Tilbagemelding fra arbejdsgruppen vedr. promovering af Nordenskov-Næsbjerg Skole på baggrund af sidste møde.  
 
Oplæg fra ledelsen om indsatserne for de godt begavede. 
 
Underskrift: 
 
 

 
 
Medlemmer i Skolebestyrelsen pr. 1. september 2023: 

• Heidi K. Olesen – heidiolesen@hotmail.dk 

• Lisbeth Hedegaard Madsen – kragekaergaard@hotmail.com 

• Pernille Harpøth – pernille202@hotmail.com 

• Martin Pedersen – lykkensbo@adslhome.dk 

• Per T. Christensen – perchristensen1990@gmail.com  

• Janni Kjældgaard Frederiksen – jannikjaeldgaard@hotmail.com  

• Lone Gerken - lrg2279@gmail.com 
 
Suppleant: 

• Esben Møller Xu - luckyw20@hotmail.com 
 
Medarbejderrepræsentanter:  

• Lisbet Larsen – Nordenskov Skole – lisb0895@vkskoler.dk  

• Charlotte Hungeberg – Næsbjerg Skole – char015b@vkskoler.dk  
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Fra ledelsen deltager: 

• Anja D. Agerschou – Filialskoleleder Nordenskov Skole – aagb@varde.dk  

• Christian P. G. Bagge – Viceskoleleder Næsbjerg Skole – cbag@varde.dk  

• Gitte Lyhne – Leder af SFO og Juniorklub Nordenskov (Ad hoc) – gitl@varde.dk  

• Claus V. Jensen – Leder af SFO og Juniorklub Næsbjerg (Ad hoc) – claj@varde.dk  

• Árni Weihe – Skoleleder – arnw@varde.dk  
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